
 

 
 
 

Suomen Keilailuliitto ry    Pöytäkirja 2/2023 
Liittohallitus 
 
 
Aika: 22.2.2023 klo 14.30 
 
Paikka: Talin keilahallin kabinetti/hybridi 
 
Läsnä: Olli Hossi   puheenjohtaja 

Jari-Pekka Laiho varapuheenjohtaja, etänä   
 Riikka Rautiainen Hannele Impolan varajäsen  
  Pertti Tapola etänä    
  Jorma Laatikainen     
 Olli Haakana etänä  
  Atte Lehtonen etänä 
 Ari Palm 
  Janne Kolhonen    
  Ossi Kauppi  etänä  
  Tuija Hiltunen valtuuston puheenjohtaja, etänä 

 Sami Järvilä  toiminnanjohtaja/sihteeri  
Toni Toivonen parakeilailun valiokunnan pj. §1-4 
 
  

Poissa:  
                
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja Olli Hossi avasi hallituksen kokouksen ja toivotti hallituksen jäsenet ter-
vetulleiksi. Hannele Impolan varajäsen Riikka Rautiainen esittäytyi. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 

Etukäteen lähetetty esityslista hyväksyttiin.  
 

4.  Parakeilailun valiokunnan kuulumiset 
 
     Valiokunnan pj. Toni Toivonen kertoi ajankohtaiset kuulumiset. Hän kävi hallitukselle 
     läpi parakeilailun valiokunnan toiminnan. Edelliseen keilacupiin Tampereella osallistui 
     78 keilaajaa, mikä on jälleen koronan jälkeen hyvä määrä. Toivonen kertoi myös  



 

     näkövammaisten maajoukkuetoiminnasta sekä heidän luokituksistaan. 
     Tämän jälkeen keskusteltiin arvokilpailujen rahoituksesta. Todettiin, että tälle vuodelle 
     rahoitusta ei juurikaan ole. Tarvittaisiin ulkopuolista (OKM) rahoitusta, jota on jo aiem- 
     minkin yritetty saada. Haasteena on myös, että tulevista arvokilpailuista ei saada  
     tietoa tarpeeksi ajoissa. Järvilä on Opetus- ja Kulttuuriministeriöön yhteydessä ja  
     selvittää, onko huhtikuun IBSA:n Euroopan karsintoihin Prahaan 2023 World Gamesiin  
     pääsemiseksi jo mahdollista saada esim. erityisavustusta. 
      
      
5.  Edellisten kokousten pöytäkirjat ja tehtävälista 

 
      Käsiteltiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja, käytiin myös tehtävälista läpi. 
      -   1/2023, kokous pidetty 13.1.2023 (Liite1) 

 
6.  Toiminnan- ja puheenjohtajan katsaus 
 
- kilpakeilailun aktiivisuus, jäsentilanne ja strategiset mittarit 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilannekatsauksen sekä strategisen mittariston. SKL:n jäsen-
määrä 31.1.2023 oli 7829 keilaajaa, mikä on 359 keilaajaa vähemmän kuin vuosi sitten. 
Kun 2022 tammikuussa koronan Omicronin vielä jyllätessä saimme uusia jäseniä 60 niin 
nyt tuli 81 uutta jäsentä. Uusien määrän nousu nosti kausiennusteemme 620 uuteen jäse-
neen, kun viime kaudella saatiin 670.  
Kilpailuaktiivisuudessa päästiin tammikuussa myös selvästi yli viime vuoden, jossa var-
masti auttoi toisaalta BM-turnauksen onnistuminen erinomaisesti ja toisaalta se, että tam-
mikuussa-22 jouduttiin useita kisoja mukaan luettuna EM-kisat jopa perumaan Omicronin 
takia. Olemme kuitenkin edelleen kilpasarjoissa per keilaaja noin 9 % jäljessä edellis-
kautta.  
Puheenjohtaja kävi läpi myös strategisten mittareiden tilanteen 
- Kaikki keilaa -strategian seuranta 
Päivitetty Kaikki keilaa-strategian seuranta käydään läpi seuraavassa kokouksessa. 
- markkinointi  
SKL on julkaissut Aloita Keilailu-portaalin, jonka yhteyteen on tehty uusi sähköinen rekiste-
röintimalli. Mallin julkaisun jälkeen uusia keilaajia on 18 liittynyt jäseniksi, näistä yksi SKL 
Harrastajat seuraan. Youtubessa pyörii mainosvideoita kampanjoin koko kevään ajan. 
Koululaisille suunnattua valtakunnallista Let´s Bowl-kilpailua markkinoidaan parasta aikaa 
eri kanavissa. Miesten- ja naisten toukokuun SM-mitalipeleistä on tehty sopimus YLE:n 
kanssa. SKL:n oma verkkokauppa on valmistumassa ja sen kautta tullaan aluksi tarjoa-
maan valmennuspalveluita ja myöhemmin fanituotteita. 
- rekisteriohjelman tilannekatsaus 
Toiminnanjohtaja kertoi rekisteriohjelman tilanteesta. Työt etenevät suunnitellusti. Rekiste-
riohjelma on aikataulussa ja talven aikana se on tarkoitus valmistua tuotannon yhteiseen 
testaukseen sekä muutamalle valitulle paikallisliitolle. Siirtyminen uuden ohjelman käyttöön 
on suunniteltu tapahtuvan kesäkuun 2023 alussa. Ohjelmaan on haettu avustusta 
OKM:ltä. 
- SKL Harrastajat-seuran sääntöehdotus valtuustolle, päätös kokouksesta 
Valtuuston ylimääräinen kokous 8.2. hyväksyi yksimielisesti esitetyt säännöt (Liite2). Pie-
niä viilauksia tehtiin. Toukokuun valtuuston kokouksessa nimetään seuran hallituksen jä-
senet toiminnanjohtajan esityksestä. 
 
 



 

7.  Maajoukkueasiat 
 
Toiminnanjohtaja Järvilä kertoi maajoukkuetoiminnan kuulumiset. Junioreiden maajouk-
kueryhmän leiri Dohassa oli menestyksekäs ja sujui hyvin muutamaa sairastumista lu-
kuun ottamatta.  
Testileirit järjestettiin Kuortaneen Urheiluopistolla helmikuun alussa. Miesten EM-kilpailu-
jen valinnat ovat vuorossa seuraavana kesäkuussa Ranskan Wittelsheimissa pelattaviin 
kisoihin. 
IBF:n tiedon mukaan miesten- ja naisten MM-kilpailut pelataan Kuwaitissa 9.-22.10.2023. 
Peliformaatti olisi uusi ja kisat pelattaisiin kuudella miehellä ja naisella. Tämä aiheuttaa 
budjetoituun nelihenkisjoukkueisiin n. 20 000 euron lisäkustannuksen. Toiminnanjohtaja 
kartoittaa ja esittää hallitukselle lisäkustannuksen rahoituksen kevään aikana. 
 
8.  Tilinpäätös 2022 
 
Toiminnanjohtaja esitteli hallitukselle talous- ja työvaliokunnan esityksen taloustulokseksi 
2022. Tilinpäätöksen liitetiedot oli lähetetty kokonaisuudessaan hallitukselle etukäteen tu-
tustuttavaksi. Tulos on 93 018,65 euroa alijäämäinen (Liite3). Tulos on laskettu 63 pro-
sentin jäsenmaksujen siirron mukaisesti, kuten edellisinä vuosinakin. 
Vuoden 2022 tuloksessa oli varauduttu 76 500 euron alijäämään suunnitellusti käyttä-
mällä budjettiin tämän summan verran edellisiltä vuosilta kertynyttä ylijäämää.  
Taloustulos 2022 hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
9.  Kansainväliset asiat 
   
Puheenjohtaja Hossi kertoi hallitukselle, että 20.2.2023 saivat maailman kaikki maaliitot 
mailin Martin Fabalta, jossa Martin toteaa, että viikko sitten pidetyssä IBF johtoryhmässä 
(Committee) äänestyksen jälkeen todettiin IBF:n presidentin olevan taas sheikki Talal. 
On edelleen hiukan epäselvää, hyväksyykö Sveitsin kauppakamari sheikki Talalin takaisin 
presidentiksi pelkästään IBF johtoryhmän päätöksenä, mutta se on kuulemma lakimiesten 
mukaan todennäköistä. 
Samassa mailissa Martin toteaa, että suunniteltu IBF:n maailmankongressi siirtyy loka-
kuuhun ja Kuwaitiin, jossa myös samaan aikaan järjestetään yhteiset miesten ja naisten 
MM-kisat 2023.  
Odotamme saavamme vielä virallisen vahvistuksen yllä mainituista asioista. 
 
10.  Valiokuntaraportit ja sääntömuutokset 
 
- nuoriso- ja koulutusvaliokunnan pöytäkirja 16.1.2023 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin (Liite4). 
- talous- ja työvaliokunnan pöytäkirja 7.2.2023 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin (Liite5). 
- kilpailu- ja sarjavaliokunnan pöytäkirja 8.2.2023 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin lukuun ottamatta kohdan 4 kilpailusääntöihin tehtävää tarken-
nusta. Järvilä on tästä yhteydessä Tammiseen (Liite6). 
 
 
11. Ansiomerkkihakemukset 
 
Ei hakemuksia. 



 

 
12. Saapuneet kirjeet 
 
Ei saapuneita kirjeitä. 
 
13. Muut asiat 
 
- keilakoulukonseptin tukipäätökset 
Hakemuksia SKL:n tukemaan peruskurssin järjestämiseen oli saapunut 14 kappaletta. Hal-
litus päätti näiden perusteella 10 tuettavaa kurssia, jotka perustuivat hakuilmoituksessa il-
moitettuihin määritelmiin (Liite7). Järvilä on yhteydessä hakijoihin tukipäätöksistä. 
    
 14. Seuraavat kokoukset ja kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.30. 
 
Tulevat kokoukset;  
- to 23.3. hallitus klo 14.30- Tali, hybridi 
- to 20.4. hallitus klo 14.30- Tali, hybridi 
- la 20.5. valtuusto klo 12.00- Tampere, hybridi 
- to 25.5. hallitus klo 14.30- Tali, hybridi 
 

   
 
Vakuudeksi: 

 
 

 
 
           Olli Hossi Sami Järvilä 
           Puheenjohtaja Sihteeri 


